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Abstract (en)
[origin: CN111334905A] The invention relates to a ring spinning machine (1) with stretching units (10). Each stretching unit consists of a pair
of rollers (21, 22, 23) that rotate at different peripheral speeds and have bottom roller series (21u, 22u, 23u) along the length of the machine,
the bottom roller series are composed of a plurality of roller sections (34, 48, etc.) partly with grooves and are respectively equipped with length
compensation devices (31). The present invention provides that the length compensation devices (31) connected to the bottom roller series (21u,
22u, 23u) are designed and arranged in this way. Regarding the bottom roller series (21u, 22u, 23u), not only length compensation can be realized,
Torque transmission can also be achieved.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Ringspinnmaschine (1) mit Streckwerken (10), die durch Walzenpaare (21, 22, 23) gebildet werden, welche mit
unterschiedlichen Umlaufgeschwindigkeiten rotieren und maschinenlange Unterwalzenstränge (21u, 22u, 23u) aufweisen, die aus teilweise
geriffelten Walzensegmenten (34, 48 usw.) zusammengesetzt und jeweils mit einer Längenausgleichseinrichtung (31) ausgestattet sind.
Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die in die Unterwalzenstränge (21u, 22u, 23u) eingeschalteten Längenausgleichseinrichtungen (31)
jeweils so ausgebildet und angeordnet sind, dass bezüglich der Unterwalzenstränge (21u, 22u, 23u) sowohl ein Längenausgleich, als auch eine
Übertragung von Drehmomenten möglich ist.
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